
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-05-18, § 9 

 

 Tid Tisdagen den 18 maj 2010 kl 16.35 – 17.45 

Ajournering kl 17.35 – 17.40 

 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 24 maj 2010 

 
 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

  

Tord Bergstedt (M)  

Anna C Kullendorff (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (M) tjänstgörande 

Christoffer Kuckowski (M)  tjänstgörande 

Anna Manhag (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Per Johansson (FP)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Förhinder har anmälts av ledamöterna Berthold Gustavsson (M) och Anders Broberg 

(KD) samt ersättarna Lars Bengtson (M), Datevig Mardirossian Lönn (M) och Lars 

Randerz (S). 

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Birgitta Björk, Ted Ell, Staffan Forsell, Karin 

Hebel, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt 



  

biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 

 
 § 9 

Anmälan av protokoll 4/2010 från nämndens handikappråd 
 

Beslut 

1 Trafik- och renhållningsnämnden lägger protokollet till handlingarna. 

 

Ärendets handlingar 

Protokoll från handikapprådets sammanträde nr 4 från den 12 april 2010. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S) och Kajsa 

Stenfelt (V) enligt följande: 

 

Det är uppseendeväckande hur lite kommunledningen har tagit 

handikapporganisationerna berättigade oro på allvar under processen med 

Spårväg City. Projektet har blivit ett skrämmande exempel på hur 

tillgänglighetsfrågor och trafiksäkerhetsfrågor har åsidosatts i en påskyndad 

trafikinvestering som totalt kommer att ändra stadsbilden i Stockholm. 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


